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Notulen	gMR-vergadering	d.d.	1	oktober	2015	
	
Aanwezig:		
	
Dhr.	T.	Vreekamp	(OP	SGL,	voorzitter)	
Dhr.	J.	Akkerman	(OP	ISG	Arcus,	secretaris/penningmeester)	
	
Mevr.	M.	ten	Berge	(OP	SGL)	
Dhr.	J.	Boleij	(OP	De	Rietlanden)	
Mevr.	K.	Evers	(LG	De	Rietlanden)	
Dhr.	M.	Koole	(LG	ISG	Arcus)		
Mevr.	E.H.	Meints	–	Lahuis	(OOP	ISG	Arcus)	
Mevr.	T.	Sertorelli	(OG	SGL)	
Mevr.	S.	van	Rijn	(OG	ISG	Arcus)	
Dhr.	B.	Rossen	(LG	SGL)	
Mevr.	A.	Visser	(OG	De	Rietlanden)	
	
Dhr.	B.	Lommen	(bestuurder)	
Notulant:	dhr.	L.J.	de	Vries	
	
Afwezig:		
Dhr.	P.	Lemmens	(met	kennisgeving)	
	
	

Informeel	en	Besluitvormend	gedeelte	19.30-21.00	uur	
	
1	 Opening	en	vaststelling	agenda.	
	
	 De	voorzitter	opent	de	vergadering	en	de	agenda	wordt	ongewijzigd	vastgesteld.			
	
	
2	 Benoemen	nieuwe	leden.	
	
	 De	hieronder	genoemde	personen	worden	staande	de	vergadering	(her)benoemd	als	lid	

van	de	gMR	en	welkom	geheten	door	de	voorzitter,	gevolgd	door	een	korte	voorstelronde.	
	
	 Tamara	Sertorelli	(ouder	SGL)	
	 Boyd	Rossen	(leerling	SGL)	
	 Sabrina	van	Rijn	(ouder	Arcus)	
	 Alice	Visser	(ouder	Rietlanden)	
	 Jan	Boleij	(personeel	Rietlanden)	
	
	
3	 Notulen	GMR	d.d.	4	juni	2015	
	
	 3.1	 Redactioneel:	
	
	 	 Punt	5	 De	financiële	commissie	krijgt		het	mandaat	om	naar	aanleiding	van	de	mails	

en	het	overleg	met	de	bestuurder	een	besluit	te	nemen.	
	 	 Punt	7	 3e	alinea:	“conrectoren”	moet	zijn	“rectoren”.	
	 	 	 4e	alinea:	“Roietlanden”	moet	zijn	“Rietlanden”.	
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	 3.2	 Naar	aanleiding	van:	 	
	
	 	 Punt	5	 Een	groot	gedeelte	van	de	gMR	is	akkoord	gegaan	met	het	FMB	via	de	mail.	

Dhr.	J.	Boleij	wil	nadrukkelijk	stellen	dat	hij	zich	onder	zwaar	protest	
conformeert	aan	het	meerderheidsbesluit.	De	opmerkingen	in	de	vergadering	
blijven	overeind	staan.	

	
	 	 Punt	7	 Mevr.	M.	ten	Berge	heeft	de	gMR	niet	verlaten	i.t.t.	de	‘mededeling’	van	

dhr.	M.	Nuberg.	
	
	
4	 Nieuws	uit	de	MR-en	
	
	 4.1	 MR	ISG	Arcus:		
	 	 Geen	punten.	
	
	 4.2	 MR	De	Rietlanden	
	
	 	 4.2.1	 Dhr.	J.	Akkerman	vraagt	naar	het	formatieplan	van	de	Rietlanden.	Er	is	een	

behoorlijke	discussie	geweest	over	het	kaderstellend	formatieplan	en	het	
formatieplan	voor	de	Rietlanden.	Uiteindelijk	is	men	er	uitgekomen,	meldt	
dhr.	J.	Boleij.	

	
	 	 4.2.2	 Dhr.	J.	Akkerman	vraagt	ook	naar	de	discussie	over	de	BAPO-regeling.	Op	De	

Rietlanden	werd	tot	voor	kort	de	BAPO	op	bijvoorbeeld	Paasmaandag	
gecompenseerd.		De	bestuurder	heeft	één	lijn	getrokken	voor	de	drie	scholen	
en	gekozen	om	geen	compensatie	meer	te	verlenen.	Het	is	dus	niet	naar	
tevredenheid	opgelost.	Dhr.	J.	Boleij	vindt	het	teleurstellend,	dat	niet	voor	de		
meest	vriendelijke	oplossing	voor	het	personeel	gekozen	is.	

	
	 4.3	 MR	SGL:	
	 	 Geen	punten.	
	
5	 Stand	van	zaken	Contourennota	 Informatief	
	 	
	 Bestuurder	B.	Lommen	informeert	de	vergadering.	
	
	 Er	zijn	drie	werkgroepen	actief:	wg	identiteit,	wg	havo/vwo	en	wg	vmbo.	De	laatste	twee	

hebben	vandaag	en	morgen	overleg	met	de	architect,	waarbij	gekeken	wordt	naar	de	
geschiktheid	van	de	drie	gebouwen	voor	de	onderwijskundige	concepten	en	een	daaruit	
voortvloeiende	kostenraming	per	locatie.	De	keuze	voor	gebouwen	wordt	gemeld	aan	de	
Directieraad	(bestuurder	+	rectoren).		

	
	 18	miljoen	is	niet	toereikend	om	de	toekomstplannen	te	realiseren,	volgens	een	

constructief	overleg	met	de	betrokken	ambtenaren.	Vraag	is	hoe	groot	is	de	financiële	
ruimte	van	de	gemeente	is	in	de	toekomst.	Wat	kan	zij	bijdragen?	De	SVOL	zal	met	een	
overtuigend	verhaal	moeten	komen,	wil	de	raad	instemmen.		

	 De	800.000	euro	die	vanaf	2018	niet	meer	gespendeerd	hoeft	te	worden	aan	aflossing	van	
een	lening	voor	het	gebouw	van	De	Rietlanden	kan	nu	mogelijk	aangewend	worden	voor	
de	nieuwe	plannen	(dit	bedrag	is	wellicht	al	opgenomen	in	de	meerjarenbegroting	voor	
andere	doeleinden).		
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	 Waarschijnlijk	is	er	tussen	de	28	en	34	miljoen	nodig,	hebben	de	ambtenaren	becijferd.	
Dhr.	B.	Lommen	is	blij	met	de	deskundige	inbreng	van	de	betrokken	ambtenaren.	

	
	 Het	college	van	B	&	W	is	door	de	bestuurder	uitgenodigd	voor	een	werkbezoek,	waarin	

wij	onze	plannen	m.b.t.	de	contouren	nog	eens	voor	het	voetlicht	kunnen	brengen.	Zij	
komen	kijken	op	de	drie	locaties	met	het	oog	op	de	toekomst	van	de	gebouwen	en	de	
mogelijkheid	om	hier	vorm	te	geven	aan	de	onderwijskundige	inrichting.	

	
	 De	directeuren	van	de	basisscholen	stellen	zich	positief	op	en	zien	de	noodzaak	van	

investeringen	in	het	voortgezet	onderwijs.	
	
	 Middels	mailingen	over	de	activiteiten	(nieuwsbrief	en	binnenkort	een	Magazine)	van	de	

werkgroepen	worden	stakeholders	geïnformeerd.	
	
	 Mevr.	E.H.	Meints	–	Lahuis	vraagt	naar	een	mogelijke	centrale	inschrijving.	

Dhr.	B.	Lommen:	Als	je	niet	weet	wat	de	locaties	worden	en	de	gemeente	nog	niet	ja	heeft	
gezegd,	moet	je	nog	geen	opening	van	zaken	geven.	Een	centrale	inschrijving	is	dan	(nog)	
niet	aan	de	orde.		

	 In	februari	/	maart	2016	wordt	door	het	college	een	voorgenomen	besluit	genomen	t.a.v.	
de	contouren.	In	april	/	mei	2016	wordt	door	de	gemeenteraad	op	dit	voorgenomen	
besluit	voor	de	kadernota	gereageerd,	dat	uiteindelijk	doorvertaald	wordt	in	de	begroting	
van	2017.		

	 Daarom	schuift	de	GO	–	NO	GO	van	de	gMR	(oorspronkelijk	geagendeerd	voor	december	
2015)	ook	door	omdat	we	afhankelijk	zijn	van	de	GO	–	NO	GO	van	de	gemeente.	Hiervan	
was	de	bestuurder	niet	op	de	hoogte	gesteld	in	de	voorafgaande	maanden.		

	 Je	moet	commotie	voorkomen	als	ouders	zich	voor	één	van	de	drie	scholen	hebben	
opgegeven	en	later	horen	dat	die	locatie	verdwijnt.	Dhr.	B.	Lommen	zal	daarom	de	Raad	
vragen	om	een	financieel	besluit	te	nemen	zonder	te	weten	over	welke	twee	locaties	het	
gaat.	

	
	 N.a.v.	een	vraag	van	mevr.	T.	Sertorelli	vertelt	dhr.	B.	Lommen	dat	geen	van	de	drie	

locaties	een	probleem	vormt	m.b.t.	bestemmingsplannen	en	omgevingsvergunningen.	
	
	 Dhr.	J.	Boleij	vindt	voor	de	betrouwbaarheid	van	de	besluitvorming	het	wezenlijk,	dat	niet	

telkens	afspraken	doorgeschoven	worden.	
	
	 Op	15	oktober	om	15.30	uur	wordt	een	bijpraatmoment	/	informatiemoment	voor	het	

personeel,	ouderraden	en	leerlingenraden	op	een	centraal	punt	georganiseerd.	Na	de	
herfstvakantie	wordt	er	per	school	doorgepraat.	

	
	 Dhr.	T.	Vreekamp	stelt	voor	om	een	werkgroep	een	voorstel	te	laten	formuleren	voor	de	

nieuwe	MR	/	gMR	in	de	loop	van	dit	cursusjaar.	Hij	heeft	ook	juridisch	advies	gevraagd	
aan	de	vakbond	AOB.		

	
	
6	 Activiteitenplan	gMR	 Informatief	
	
	 Punt	2	 “positieve	bijdrage”	veranderen	in	“constructieve	bijdrage”.	
	
	 Punt	6	 Overlegschema:	J.	Boleij:	vergaderingen	cie	financiën	graag	niet	onder	lestijd.	Ik	

hoop	dat	het	niet	meer	wordt.		
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	 De	Financiële	commissie	bestaat	dit	cursusjaar	uit	dhr.	T.	Vreekamp,	dhr.	J.	Boleij,	

dhr.	J.		Akkerman,	mevr.	S.	van	Rijn	en	mevr.	T.	Sertorelli.	
	
	 	
7	 Rondvraag	
	
	 Geen	punten.	
	 	


